ARO 感謝祭限量購(「本推廣」)條款及條件

1. 於 2021 年 11 月 3 日至 12 月 31 日期間,為 ARO 會員的 Nu Skin 品牌專員/會員可以 ARO 感謝祭優惠價購買指定產品; Nu Skin 品牌專員/會員 (非 ARO 會員)則可以 Nu Skin 優惠價購買指定產品。於此期間的限定產品為 B-MOLA 便攜式空氣淨化器、SOFTCARE 寵物及清潔用品及 HAPPYCALL 廚具:

產品	Nu Skin 優惠價	ARO 感謝祭優惠價
B-MOLA 便攜式空氣淨化器 (粉紅色)	НК\$988	HK\$790
B-MOLA 便攜式空氣淨化器 (藍色)	НК\$988	HK\$790
寵物除味去污噴霧	HK\$200	HK\$160
寵物洗髮露	HK\$160	HK\$130
寵物護毛噴霧	HK\$150	HK\$120
寵物清潔棉	HK\$140	HK\$110
家具保護噴霧	HK\$280	HK\$220
Happycall 石墨烯雙面鍋	HK\$1,088	HK\$870
Happycall 真空低壓湯鍋 (24 厘米)	HK\$1,288	HK\$1,030
Happycall 三合一多功能煮鍋 (20 厘米)	HK\$399	HK\$320

- 2. 本推廣只適用於 Nu Skin 香港及澳門的品牌專員或會員。
- 3. Nu Skin 品牌專員或會員可透過傳真、電話、如新港澳官方網站、星享城或親自到銅鑼灣如新生活體驗館或如新澳門分銷中心購買本推廣產品。
- 4. 本推廣的產品數量有限,售完即止。
- 5. B-MOLA、SOFTCARE 及 HAPPYCALL 產品均不設退換。

6. B-MOLA 便攜空氣淨化器保修條款及條件

- 1. 在正常使用情況下,產品享有自購貨時的發票日起計算一年內的保用。
- 2. B-MOLA 保留一切相關產品修理或更換配件的權利。
- 3. 濾芯並不包括在產品保用範圍內。
- 4. B-MOLA 產品保用範圍不包括:
 - 因不適當使用、刻意破壞、商業用途、產品表面之花痕、損耗、任何擅自修理或改裝之損壞。
- 5. 請妥善保存產品的保用證及購貨時 Nu Skin 發出之發票 (維修時必須一併出示,否則無效,並可能產生額外費用)。
- 6. 保用期內,須由用戶自行運送至維修中心進行維修,相關運輸費用由用戶負責。
- 7. 更多保修詳情請查閱 B-MOLA 網頁 (https://www.bmola.hk/ncco1804) 或於辦公時間 (星期一至五上午 9 時至 12 時半;下午 1 時半至 6 時) 致電熱線 3895 8488 查詢。

7. SOFTCARE 寵物及清潔用品換貨條款及條件

1. 換貨只適用於未開封的產品,並必須於購買當日起計一(1)個月內於辦公時間(星期一至五上午9時至下午6時)致電熱線 3486 6840 查詢換貨事宜。

2. 已開封的產品不設退換。

8. Happycall 廚具保修條款及條件

- 1. 在正常使用情况下,產品享有自購貨時的發票日起計算一年內的保用。
- 2. Happycall 保留一切相關產品修理或更換配件的權利。

變色、燒焦、任何擅自修理或改裝之損壞。

- 3. Happycall 產品保用範圍不包括: 因不適當使用、刻意破壞、商業用途、使用時之花痕、塗層之損耗、砂眼、積垢、
- 4. 請妥善保存 Happycall 產品的保用證及購貨時 Nu Skin 發出之發票 (維修時必須一併出示,否則無效,並可能產生額外費用)。
- 9. 您所購買的任何本推廣產品僅供個人使用,不設銷售業績且不可轉售。
- 10. Nu Skin 有權隨時變更本推廣之條款及條件或終止本推廣而不作另行通知,如有任何爭議, Nu Skin 保留對本推廣的最終解釋權及最終決定權。
- 11. 若此條款及條件英文版本有任何抵觸或不相符之處,應以中文版本為準。

ARO Thankful Month Limited Offer ("This Promotion") Terms and Conditions

 From 3rd Nov to 31st Dec 2021, Nu Skin brand affiliates/members who are ARO members can purchase designated products at ARO Thankful Month Price; Nu Skin brand affiliates/members (non-ARO members s) can purchase such designated products at Nu Skin Promotional Price. B-MOLA Portable Air Purifier, SOFTCARE Pet Care & Cleansing Products and HAPPYCALL Kitchenware will be offered during the period.

Product	Nu Skin	ARO Thankful Month
	Special Price	Price
B-MOLA Portable Air Purifier (Baby Pink)	HK\$988	HK\$790
B-MOLA Portable Air Purifier (Baby Blue)	HK\$988	HK\$790
Odour and Stain Remove	HK\$200	HK\$160
Shampoo for Animals	HK\$160	HK\$130
Spray for Fur	HK\$150	HK\$120
Cleaning Sponge	HK\$140	HK\$110
Water Based Furniture Protector	HK\$280	HK\$220
Happycall IH Synchro Double Pan	HK\$1,088	HK\$870
Happycall IH Vacuum Pot (24cm)	HK\$1,288	HK\$1,030
Happycall IH Flex Pan (20cm)	HK\$399	HK\$320

- 2. This Promotion is applicable to Nu Skin Hong Kong or Macau brand affiliates or members only.
- 3. Nu Skin brand affiliates or members can purchase the products in this Promotion via fax, phone, Nu Skin Hong Kong/ Macau official website, Nu Town or in person at Causeway Bay Nu Skin Plaza or Nu Skin Macau Distribution Center.
- 4. This promotion is available while stock lasts.
- 5. B-MOLA Portable Air Purifier, SOFTCARE Pet Care & Cleansing Products and HAPPYCALL Kitchenware are non-refundable and non-returnable.

6. B-MOLA Portable Air Purifier Warranty Terms and Conditions

- 1. Within 1 year from the purchase date, B-MOLA will provide maintenance service if the product malfunctions and our technician confirm the failure occurs with non-artificial reasons.
- 2. B-MOLA reserves the right of product repair and parts exchange.
- 3. Filters are not included in the warranty scope.
- 4. B-MOLA product warranty does not apply on:
 - Product malfunction due to improper or negligent usage, natural disaster and other force majeure factors, repaired or refitted without authorization.
- 5. Please retain B-MOLA warranty card and shown with Nu Skin invoice for warranty use. Loss of warranty card will lead to invalid warranty or checking fee.
- 6. Customers are required to responsible for the delivery and delivery fee caused for the warranty service during the warranty period.
- 7. More details of warranty service, please visit B-MOLA website (https://www.bmola.hk/ncco1804) or call hotline at 3895 8488 during office hours (09:00 12:30; 13:30 18:00, Mon to Fri).

7. SOFTCARE Pet Care & Cleansing Products Exchange Terms and Conditions

- 1. Exchange only available for products unopened, and must contact hotline 3486 6840 during office hours (09:00 18:00, Mon to Fri), within 1 month from the purchase date for the exchange.
- 2. Exchange of products is not available for used products.

8. Happycall Kitchenware Warranty Terms and Conditions

- Within 1 year from the purchase date, Happycall will provide maintenance service if the product malfunctions and our technician confirm the failure occurs with non-artificial reasons.
- 2. Happycall reserves the right of product repair and parts exchange.
- 3. Happycall product warranty does not applied on :

- Product malfunction due to improper or negligent usage, natural disaster and other force majeure factors, repaired or refitted without authorization.
- 4. Please retain Happycall warranty card and shown with Nu Skin invoice for warranty use. Loss of warranty card will lead to invalid warranty or checking fee.
- 9. Products you purchased in this Promotion are only for personal use and not carry Sales Volumes and not for resale.
- 10. Nu Skin reserves the right to modify the terms and conditions of this Promotion or terminate this Promotion at any time without prior notice. In case of any disputes, Nu Skin reserves the right of final interpretation and final decision of this Promotion.
- 11. If there is any conflict or inconsistency between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.